

Title (en)  
Refrigerator.

Title (de)  
Kühlmöbel.

Title (fr)  
Réfrigérateur.

Publication  
**EP 0016402 A2 19801001 (DE)**

Application  
**EP 80101252 A 19800312**

Priority  
DE 2910344 A 19790316

Abstract (en)

In a refrigerator (1), the lower part of which is constructed as a trough, a refrigeration assembly (7), arranged in the trough, is separated by a covering (3) from a product space situated above the trough. In order to facilitate the maintenance and operability of the refrigerator (1), the covering (3) is of folding construction. A device for air circulation (8) and, if appropriate, further components arranged in the trough may be attached to the covering (3). <IMAGE>

Abstract (de)

Bei einem Kühlmöbel (1), dessen unterer Teil als Wanne ausgebildet ist, wird ein in der Wanne angeordnetes Kühlaggregat (7) durch eine Abdeckung (3) von einem über der Wanne liegenden Warenraum abgetrennt. Um die Wartung und Bedienbarkeit des Kühlmöbels (1) zu erleichtern, ist die Abdeckung (3) aufklappbar ausgebildet. Eine Einrichtung zur Luftförderung (8) sowie gegebenenfalls weitere in der Wanne angeordnete Bauteile können an der Abdeckung (3) befestigt sein.

IPC 1-7  
**A47F 3/04; F25D 23/00; F25D 17/06**

IPC 8 full level  
**A47F 3/04 (2006.01); F25D 17/06 (2006.01); F25D 23/00 (2006.01)**

CPC (source: EP)  
**A47F 3/0482 (2013.01); F25D 17/06 (2013.01); F25D 23/00 (2013.01)**

Cited by  
US4603557A; AU566916B2; EP0803213A3; EP0502574A1; EP0722685A1; FR2729282A1; NL8400201A; EP0084660A3; EP0273814A1; FR2607689A1; AT394487B

Designated contracting state (EPC)  
AT BE CH DE FR GB IT LU NL SE

DOCDB simple family (publication)  
**EP 0016402 A2 19801001; EP 0016402 A3 19801015; DE 2910344 A1 19800925; DE 2910344 C2 19851212**

DOCDB simple family (application)  
**EP 80101252 A 19800312; DE 2910344 A 19790316**